
 
 
 

 

Vedrørende Referat af Fællesrådsmøde 4.3.2024 
Dato: 4.3.2024 kl. 9.00-11.30 

Sted: Blåt lokale - Paletten 

Deltagere: Lise-Lotte Dørge, Formand for Fællesrådet 
Tove Lundgaard, Næstformand for Fællesrådet 
Steen Guldager Andersen, Medlem af Fællesrådet 
Anny Jakobsen, Medlem af Fællesrådet 
Elin Palm 1. suppleant til Fællesrådet 
Claus Paustian 2. suppleant til Fællesrådet 
Bente Rasmussen 3. suppleant til Fællesrådet 
René Langhorn, Seniorrådsrepræsentant 
Ulla Bilsbo, Suppleant for Seniorrådsrepræsentanten 
Betina E. Rasmussen (Leder af Paletten/referent) 
 
 
 

 
1. Strategi for Palettens udvikling 2023- 2033 

 
Fællesrådet brugte mødet på at drøfte strategiens pejlemærker.  
 
Der var drøftelser om de tre første pejlemærker; 
 
- Imødekommende kultur og rammer 

Seniorråd og Det Frivillige Ældrearbejde er flyttet ind i Paletten. 
Alle parter skal lære hinandens rytmer at kende.  
 
Informationen startede op 1.3.2024. Det er en vigtig indsats i 
strategien. Informationen skal understøtte den gode velkomst i 
Paletten, både for nye og nuværende brugere. 
 
Det blev også besluttet at der arbejdes med den gode velkomst i 
holdledergrupperne. 
 
Derudover blev der udtrykt ønske om at cafeen bliver mindre 
institutionsagtig i sit udtryk. Fællesrådet nedsatte på mødet et 
cafeudvalg, der gerne vil støtte op om at cafeen bliver mere 
hyggelig og mindre institutionsagtigt i sit udtryk. I cafeudvalget 
sidder Elin, Ulla, Anny, Bente og Rene.  
 
Der er et indkøbt nye cafemøbler, som Fællesrådet godkendte 
på februar mødet. Når de nye cafemøbler er ankommet træder 
cafeudvalget sammen for at arbejde med at gøre cafeen mere 
hyggelig (blomster, små borde, pæne servietter, grønne planter 
mv. 

 
- Frivillighed 

Der blev nævnt ønske om større synlighed i hvad der er af 
fysiske muligheder for at udvide aktiviteterne.  
Der blev foreslået et indsatsområde om at få flere udendørs 
aktiviteter. Nogle af de eksisterende aktiviteter kunne også med 
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fordel bruge haven i sommerperioden. Det kan også være andre 
lokationer i Hvidovre, fx kunne Paletten have hold i 
strandparken, ved Rebæk sø mv.  
 
Palettens hjælpende hænder er startet op. Hvis man ønsker at 
komme med i dette fællesskab kontaktes Elin. 
 
Der er lavet en liste over Fællesrådets arrangementer i 2024 og 
der er nu fundet hjælpende hænder til dem alle. Fællesrådet 
fordeler ’’posterne’’ på aprilmødet. 
 

- Der er samarbejde med Ældre Sagen ( 2023 cafe ven til os) 
samt Hvidovre Frivilligcenter ( Tai chi hold samt den kommende 
messe, hvor fællesrådsmedlemmer støtter op om messen). 
 
Derudover fortsætter samarbejdet med Fysioterapeutskolen og 
Faglige Grund Uddannelser. 

 
 

- Kultur. 
Der mangler i høj grad værksteder, der modtages ugentligt 
henvendelser. Der blev foreslået midlertidige pavillon løsninger, 
men de kræver Sam-matrikuleringen er sket, og at der gives 
dispensation ifht. lokalplan.  
 
Fællesrådet besluttede løbende at sætte fokus på dette ønske 
på forskellig vis overfor beslutningstagerne.  

 
Pejlemærkerne Bevægelse og Natur drøftes på aprilmødet 

 
Holdledergrupperne: 
Derudover drøftede Fællesrådet form og formål med holdleder-
dialoggrupperne. Der var enighed om at der på næste møde i alle 
grupperne drøftes den gode velkomst. Betina laver et udkast til 
dialoggrupperne, som Fællesrådet kan tage med til næste møde. 
 
 
 

2. Orientering fra Betina 
- Der var en kort orientering vedr. læserbrev i avisen vedr. 

kommunens retningslinjer for GDPR. 
- Der blev drøftet muligheder for at blive mere synlige med 

diverse arrangementer og gode fortællinger fra Paletten. 
Redaktør Bent Aarrebo Pedersen vil gerne hjælpe med at lave 
input til artikler. Afsender på artiklerne bliver Fællesrådet i 
Paletten, og Rene meldte sig til at sende artiklerne til Hvidovre 
Avis.  
 

 
 
 

3. Orientering fra Fællesrådet 
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Fællesrådets postkasse: 
Tømmes på næste møde i april 
 
Kommunikationsgruppen: 
Lotte, Tove og Anny 

 
Arrangementsudvalget: 
Lotte og Anny 
Der blev lavet tekst til Teaterforeningen vedr. teaterforestilling i 
november måned. Billetterne kommer til at koste 125 kr. – 
billetsalget starter 1.9.2024 og der kan være max personer inkl. 
fællesrådet. 

 
Informationen: 
v. Tove og Ulla 
 
Tove giver en kort status på informationsgruppen, på næste møde i  
Fællesrådet 
 
Fællesrådets kontaktgrupper til holdene:  

 
Gruppe 1: Kreative Hold (maling, syslehold, havehold) 
Lotte og Claus 

            Intet nyt siden sidst  
  

Gruppe 2: Bevægelse og Motion (dans, gymnastik) 
Steen og Ulla 
Intet nyt siden sidst 

 
Gruppe 3:Teknik og Værksteder (IT, Fotohold, værksteder) 
Rene og Bente 
Næste møde afholdes marts-april 2024 

 
Gruppe 4: Studiekredse (Litteratur, debathold, de løse frivillige 
hænder) 
Elin og Ulla, Bente  
Intet nyt siden sidst 

 
 

4. Årshjul 2024 
Årshjul blev opdateret med november teaterforestilling. 
 

5. Økonomi  
Kvartalsoversigten blev uddelt. 
 

6. Evt. 
 

Der var forslag om at Kulturen i huset drøftes på næste møde. 
 
Mødet sluttede 11.35 
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